
Hustadvika eldreråd - årsmelding 2022 
 

Medlemmer av Hustadvika eldreråd 
Gudrun Refstrup - leder 

Jon Skarvøy - nestleder 
Selma Solheim. - medlem 
Sigmund Julshamn - medlem 

Sigrid Kristengård - medlem 
Jan Arve Dyrnes - medlem 

Ola Kallmyr. - medlem 
 

Kirsten Lyngstad. - varamedlem 
Brit Grell - varamedlem 
Per Magne Sæterøy - varamedlem 

Ivar Lindset. – varamedlem 
 

Hustadvika eldreråd har hatt 9 møter i 2022 pluss befaring til Bøtunet med 
orientering av leder og demenskoordinator. Eldrerådet har vært aktivt med i 
fremdriften og avslutningen av arbeidet med helse og velferdsplanen. Derfor har 

rådet hatt flere møter enn det er vanlig. 
 

Leder har fra jan. 2021 – mai 2022 vært en del av arbeidsgruppen for helse og 
velferdsplanen frem til den blei levert til kommunestyret i mai. 2 medlemmer av 
eldrerådet har deltatt I arbeidet med planer for aktivitetstilbud til beboere på 

institusjoner – og heimeboende. Arbeidet avsluttet april 2022.  Et medlem har 
vært eldrerådets representant i Styringsgruppa for Helseplattformen og har 

deltatt på flere møter. Leder har deltatt i dialogmøte med gjennomgang og 
diskusjon om en rapport om kvalitetsarbeidet i skolene i Hustadvika. 
 

5 medlemmer fra eldrerådet deltok i fylkeseldrekonferansen i Kristiansund 
24.aug. 3 medlemmer deltok også på møtet den 25. Aug. 

Leder deltok i Demenskonferansen i Molde 26. -27. april. 
 
Eldredagen den 1.okt. blei i 2021 arrangert av de 5 lokale 

pensjonistforeningene. Eldrerådet med 3 rep. for pensjonistforeninger ønsket at 
ordningen fra 2021 skulle fortsette. Kommunen gav kake til lagene og betalte i 

tillegg for leie av lokale for arrangementene. Rep. for politisk valgte eller 
administrasjonen skulle komme med hilsen fra kommunen. Av ymse grunner fikk 
ikke alle lagene besøk i år. Det bør sikres bedre i 2023, hvis denne ordningen for 

markering av eldredagen blir videreført i 2023. 
 

 

Høringer - uttaler - innspill 
• Innspill til kartlegging av friluftsområder i Hustadvika kommune 
• innspill til ideskisse for Torget / Elnesvågen sentrum. 

• Innspill til Planprogram for sjøarealplan for Aukra og Hustadvika 
kommune. 

• Innspill til revidering av Delegasjonsreglement 2022 

• Høringsuttale til utkast til Helse og velferdsplanen 2022- 2034 
• Høringsuttale til Handlings- og økonomiplan 2023-2026 



 

Disse tema har eldrerådet fått orientering om 
• Arbeid med Helse- og velferdsplanen - fortløpende informasjon og 
• medvirkning. 
• Husbanken - kommunens tilbud 

• Forvaltningskontoret - rettigheter og betalingssatser 
• Helseplattformen - innhold og tidsplan 

• Arbeid med Sjøarealplanen 
• Frivilligsentralen - tilbud og utfordringer 
• Handlings- og økonomiplan 2023-2026 

• Plan for arbeid om vold i nære relasjoner 
• Arbeid med plan om forebygging av sjølmord 

 
 

Eldrerådet ønsker i 2023 å arbeide med / få til: 
1) å følge opp vedtak i helse- og velferdsplanen 

2) budsjettarbeid - eldrerådet ønsker å få anledning til innspill innen 
     vårt ansvarsområde før kommunedirektøren skriver sitt forslag 
3) besøk på de øvrige institusjonene (har besøkt Bøtunet) 

4) følge opp brukermedvirkning og aktivitetstilbud både på institusjonene og 
for de heimeboende – inkl. måloppnåelse. 

5) følge opp intensjonene i Leve hele livet- reformen med arbeidet 
for et mere aldersvennlig samfunn gjennom tverrfaglig samarbeid 

innen alle tjenesteområder for bedre bruk av kunnskap og ressurser 
6) en boligpolitikk med kommunen I aktivt samarbeide med Husbanken, 

investorer, boligstiftelsene, pensjonistforeningene og 

eldrerådet 
7) følge opp mat- og ernæringssituasjon for eldre på institusjon og 

for de heimeboende. 
 
 

Oppsummering 
Juni 2022 blei Helse og velferdsplanen for 2023 - 2034 vedtatt i 
kommunestyret. Et stort arbeid er lagt ned i løpet av 2021 og våren 2022 for å 
synligegjøre helse- og velferdstilbudet i Hustadvika kommune slik det er idag -og 

med visjoner og planer frem til 2034 ut fra befolkningsfremskrivninger og 
endringer i behov. Et viktig dokument som eldrerådet kan bruke i sitt arbeid. 

Samtidig med at vi følger utviklingen etter nedlegging av Farstad omsorgssenter 
og det økte antall heimeboende med demensdiagnose. Samarbeidet med 
administrasjonen og sekretariatet har fungert bra også i 2022. Vi har fått 

orientering innen de områder vi har bedt om. Samtidig ser eldrerådet gjerne at 
flere saker kommer inn til rådet til orientering, innspill eller høringsuttale. 


